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Abstract (en)
In the device suitable for using water lacquer or any other similarly conductive coating material, the paint particles are sprayed off the earthed
spraying edge of a bell-type atomizer (2) and charged up in the corona discharge region of outer electrodes (10) which are inserted in a mounting
arrangement (11, 12, 15) made of insulating material. Potential control means in the form of expediently chosen insulating materials used in the
mounting arrangement (11, 12, 15) and/or in the atomizer housing (4) make it possible to approximate the radial potential pattern between the
atomizer housing (4, 6) and the outer electrodes (10) to the radial potential distribution of the sprayed material. According to another aspect of the
invention, the insulating material of at least one part (4, 11, 15) of the device consists of a fluorinated hydrocarbon such as PTFE. Both measures
reduce the risk of self-coating of the device. <IMAGE>

Abstract (de)
In der für die Verwendung von Wasserlack oder eines anderen, ähnlich leitfähigen Beschichtungsmaterials geeigneten Vorrichtung werden die
Farbpartikel von der geerdeten Absprühkante eines Glockenzerstäubers (2) abgesprüht und im Koronaentladungsbereich von Außenelektroden
(10) aufgeladen, die in eine Halteranordnung (11,12,15) aus Isoliermaterial eingesetzt sind. Durch Potentialsteuermittel in Form zweckmäßig
gewählter Isolierwerkstoffe der Halteranordnung (11,12,15) und/oder des Zerstäubergehäuses (4) kann der radiale Potentialverlauf zwischen dem
Zerstäubergehäuse (4,6) und den Außenelektroden (10) an die radiale Potentialverteilung des abgesprühten Materials angenähert werden. Gemäß
einem anderen Aspekt der Erfindung besteht der Isolierstoff wenigstens eines Teils (4,11,15) der Vorrichtung aus einem Fluorkohlenstoff wie PTFE.
Durch beide Maßnahmen wird die Gefahr einer Eigenbeschichtung der Vorrichtung herabgesetzt.
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